
BR.0012.5.3.2025 

Protokół Nr 12/2025 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 21 marca 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska otworzyła 
Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Stadnik. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie 
Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tomasz Pietrusiak - Zastępca Dyrektora Departamentu Środowiska Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego 

2. Marcin Wójtowicz - Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa, 

3. Agnieszka Kamińska – Kierownik Działu Planowania i Analiz. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Katarzyna Stadnik 
przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Problematyka ochrony powietrza w powiecie krakowskim – UMWM  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2025 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/95/2025 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 26 lutego 2025 roku w sprawie zasad udzielania dotacji 
celowych na inwestycje z zakresu ochrony środowiska - "POWIAT BEZ SMOGU" 

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie -  3 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia. 
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4. PROBLEMATYKA OCHRONY POWIETRZA W POWIECIE KRAKOWSKIM – UMWM  

Tomasz Pietrusiak omówił problematykę ochrony powietrza w powiecie krakowskim 
i przedstawił informacje na temat wymiany kotłów w powiecie krakowskim. Prezentacja 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Większość kotłów pozaklasowych jest wskazana przez 
mieszkańców jako rezerwowe źródło. Omówił zadania powiatu wynikające z Programu 
Ochrony Powietrza, którymi są: 

- zapewnienie udziału odnawialnych źródeł energii na poziomie co najmniej 75% 
w zużywanej w ciągu roku energii elektrycznej w budynkach użyteczności publicznej, 

- zatrudnienie ekodoradcy,  

- prowadzenie kontroli interwencyjnych u podmiotów prowadzących działalność 
gospodarczą. 

Przedstawił wyniki badania jakości powietrza w powiecie. Mówił o nowej dyrektywie 
parlamentu europejskiego. Zmiany wynikające z jej wprowadzenia to zaostrzenie norm 
jakości powietrza o ponad połowę oraz prawo do odszkodowania mieszkańców, którzy 
doznają uszczerbku na zdrowiu w związku z niepodjętymi działaniami przez samorządy. 
Mówił o programach skierowanych do osób najuboższych. 

Katarzyna Stadnik poinformowała o powiatowym Programie „Powiat bez smogu”. 

Tomasz Pietrusiak powiedział, że program ten w gminach jest dobrze odbierany. 

Rozmawiano o działaniach podejmowanych przez powiat mających na celu ochronę 
powietrza. 

Marcin Wójtowicz pytał o zgodę na sporządzenie ekspertyzy dla konkretnego budynku. 

Tomasz Pietrusiak odpowiedział, że może być analiza faktur dla jednostek, która będzie 
analizą poglądową dla wszystkich pozostałych. 

Komisja rozmawiała na temat ochrony powietrza. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2025 

Agnieszka Kamińska omówiła projekt uchwały. 

Nie było uwag, ani wniosków. 

Komisja jednogłośnie - 3 głosami za - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR XI/95/2025 RADY POWIATU 

W KRAKOWIE Z DNIA 26 LUTEGO 2025 ROKU W SPRAWIE ZASAD UDZIELANIA DOTACJI CELOWYCH NA 

INWESTYCJE Z ZAKRESU OCHRONY ŚRODOWISKA - "POWIAT BEZ SMOGU" 

Marcin Wójtowicz omówił projekt uchwały. 

Nie było uwag, ani wniosków. 

Komisja jednogłośnie - 3 głosami za - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

7. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono. 

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Rozwoju Wsi, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Katarzyna Stadnik zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 
Rozwoju Wsi, Ochrony Środowiska  Leśnictwa 

Katarzyna Stadnik 

Protokołowała: 

Pogan Karolina 


